

Dastex Reinraumzubehör GmbH & Co. KG	Technische Daten	Revision 1.0
	Steriles Reinraumreinigungstuch Serie 302 Artikel-Nr. 57302	Seite 1 von 1

Hydroentangled blend of 55% cellulose / 45% polyester, enhanced with low fiber treatment.

Property	Typical Value	Test Method
Basis Weight		
(oz/yd ²)	2.0	
(g/m ²)	68	
Thickness		
(mils)	12	
(mm)	0.305	
Sorbency Capacity		
Intrinsic (mL/g)	3.8	IENT-RP-CC004.3
Extrinsic (mL/m ²)	252	IENT-RP-CC004.3
Nonvolatile Residue (NVR) (mg/g)		
Deionized Water	0.122	IENT-RP-CC004.3
Isopropyl Alcohol	0.252	IENT-RP-CC004.3
Ions (ppm)		
Sodium	60	IENT-RP-CC004.3
Chloride	21	IENT-RP-CC004.3
Particles (million/m²)		
> 0.5 µm	23	IENT-RP-CC004.3
Fibers (fibers/m²)		
>100 µm	19,051	IENT-RP-CC004.3

1) Die veröffentlichten Werte basieren auf Einzelmessungen und stellen keine Zusicherung im Sinne einer Spezifikation dar. 2) Tragfähige Vergleiche zu anderen Produkten sind nur durch direkte Vergleichsmessungen unter identischen Laborbedingungen erreichbar. Entsprechende Daten können beim Hersteller angefragt werden. 3) Allgemeine Empfehlungen zum Einsatz von Produkten in verschiedenen Reinraumklassen basieren nicht auf überprüfbaren Grenzwerten. Die Entscheidung zum Einsatz für eine bestimmte Anwendung ist vom Anwender zu treffen. 4) Die o.a. Daten beruhen auf Angaben des Herstellers zum Zeitpunkt der Veröffentlichung. Für Änderungen ohne Vorankündigung und Irrtümer kann keine Gewährleistung übernommen werden. Dieses Dokument unterliegt keinem Änderungsdienst.

1) Data shown are typical values and should not be used as product specification. 2) Valid product comparisons may only be obtained through side-by-side testing in the same test-facility under similar conditions. Current and/or comparison data can be requested from the manufacturer. 3) General recommendations on which a product is suitable for different cleanroom classifications are not based on verifiable limit values. Specific applications may affect that recommendation. The final decision should be made by the end user for their particular application. 4) The above mentioned values are based on manufacturer statements, valid at the time of publication. For changes without advance notice and errors no warranty can be given. This document is not subject to a revision service.

Erstellt: N.Maglicic	Geprüft: C. Moschner	Freigegeben: V. Balzer
Datum: 17.12.2015	Datum: 17.12.2015	Datum: 17.12.2015